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P R O T O K Ó Ł  NR LXII/23 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 30 listopada 2023 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Rajewska-Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

3/ Szczepankiewicz Katarzyna   - Radca Prawny UM 

4/ Kierownicy wydziałów, sołtysi, goście. 

 

Do pkt. 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchowie Ireneusz Drzewiecki dokonał otwarcia 

sesji o godz. 11:15 witając radnych oraz gości.  

Następnie poinformował o obowiązku w zakresie nie ujawniania bez uzasadnionej 

potrzeby danych osobowych osób niebędących funkcjonariuszami publicznymi. Stwierdził 

prawomocność obrad oraz odczytał porządek obrad informując, że sesja rady jest utrwalana 

i transmitowana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował również, że w dniu 7 listopada br. oraz 

16 listopada obradowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, w dniu 28 listopada br. 

obradowała komisja doraźna ds. nazewnictwa ulic, placów i skwerów, natomiast w dniu 

30 listopada br. odbyło się posiedzenie Komisji Społeczno-Budżetowej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył również podziękowania Pani Halinie Perdian- 

radnej Rady Miejskiej, Panu Ryszardowi Żak – radnemu Rady Miejskiej oraz Pani Paulinie 

Pawłowskiej – pracownikowi tut. Urzędu za udział w poczcie sztandarowym oraz za 

reprezentowanie w trakcie uroczystości Święta Niepodległości 11 Listopada.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje i zapytania. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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   4.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2023 rok /numer druku LXII/1/23/, 

   4.2. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2023-2040 /numer druku LXII/2/23/, 

   4.3. przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Zielonej Górze /numer druku LXII/3/23/, 

   4.4. Programu współpracy w 2024 r. Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami /numer druku LXII/4/23/, 

   4.5. zmieniającej uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowych dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Kożuchów 

/numer druku LXII/5/23/, 

   4.6. uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

i urządzeń kanalizacyjnych dla gminy Kożuchów na lata 2023-2025 /numer druku LXII/6/23/. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr LXI. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Nowocień Andrzej – Zastępca Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, złożył 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujące projekty uchwał: 

- do pkt 4.7. projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kożuchowie /numer druku LXII/7/23/. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie /za – 14/. 

- do pkt 4.8. projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kożuchowie /numer druku LXII/8/23/. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie /za – 14/. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad do 

pkt 4.9. projekt zmieniającej uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej ds. nazewnictwa 

ulic, placów i skwerów na terenie Gminy Kożuchów /numer druku LXII/9/23/. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad większością głosów /za – 13, przeciw - 

0, wstrzymało się od głosu – 1/. 

 

Nie zgłoszono wniosków formalnych do przedstawionego porządku obrad.  

W związku z tym porządek obrad uważa się za przyjęty jednogłośnie. 
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Do pkt. 2 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o udzielonych odpowiedziach 

na interpelacje złożone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 26 października 2023 roku. 

Następnie przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. /Informacja 

w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Sytniewski Maciej – mieszkaniec Gminy. 

Podczas dyskusji zapytano o ustalenia dot. naszej Gminy na spotkaniach „Partnerstwa 

Gmin – Lubuskiej 9”, omówiono plany inwestycyjne związane z partnerstwem gmin „Lubuskiej 

– 9”, poproszono o pomoc w wykonaniu modernizacji zjazdu drogi dojazdowej w m. Studzieniec 

(w kierunku tzw. bloków), omówiono sprawę dot. zatok autobusowych w m. Studzieniec, 

zapytano gdzie można zapoznać się z pełną listą planowanych inwestycji „Lubuskiej – 9”, 

zapytano czy na tej liście jest wpisany projekt dot. wsparcia budowy strzelnicy w Radwanowie.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 3. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie interpelacji 

i zapytań w formie ustnej lub pisemnej. Następnie otworzył i zamknął dyskusję. 

 

Interpelacje złożone w formie pisemnej podczas sesji Rady Miejskiej 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt. 

1. Radni otrzymali projekt budżetu na rok 2024, jednakże nie ma w nim zaplanowanych środków 

na modernizację/remont budynku świetlicy w Studzieńcu, bardzo proszę o ponowne 

przeanalizowanie projektu budżetu i znalezienie środków na wykonanie remontu budynku. 

Nadmienię tylko, iż aktualnie na drobne parce remontowe mieszkańcy przeznaczyli część 

środków z funduszu sołeckiego, wiele prac wykonują sami. Proszę o uwzględnienie środków na 

remont budynku. 

 

2. Ponawiam swoja interpelację z października br. odnośnie modernizacji zjazdu, w związku 

z zakończonymi już pracami, polegającymi na modernizacji drogi dojazdowej w m. Studzieniec 

(w kierunku tzw. bloków). W nawiązaniu do wcześniejszych rozmów, proszę o utwardzenie 
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samego zjazdu z drogi wojewódzkiej w kierunku bloków, bowiem fragment zjazdu nie został 

objęty ww. pracami. 

 

Do pkt. 4.1. 

Rajewska-Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2023 rok /numer druku LXII/1/23/. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2023 rok /numer druku LXII/1/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.2. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt zmieniającej uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2023-2040 /numer druku 

LXII/2/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.3. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Zielonej Górze /numer druku LXII/3/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.4. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

Programu współpracy w 2024 r. Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami /numer druku LXII/4/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.5. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt zmieniającej uchwały 

w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowych dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Kożuchów /numer druku LXII/5/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.6. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, wyraził zadowolenie z ujęcia w planie rozwoju 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych terenów wiejskich w tym Mirocina Dolnego, 

Mirocina Średniego, Mirocina Górnego oraz Studzieńca. Następnie zapytał o szacowany termin 

realizacji ww. planu. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że w bliskiej przyszłości plan zostanie 

wdrożony i realizowany. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na wcześniejszym 

posiedzeniu Komisji Społeczno-Budżetowej Rady Miejskiej byli obecni przedstawiciele PUK 

USKOM w Kożuchowie. Następnie zamknął dyskusję. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych dla gminy Kożuchów na lata 2023-2025 /numer druku LXII/6/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 4.7. 

Nowocień Andrzej – Zastępca Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej, przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kożuchowie /numer druku LXII/7/23/. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej poinformował, że obaj skarżący są bliską 

rodziną z panią przebywającą w Domu Kombatanta w Zielonej Górze i mają prawny obowiązek 

ponoszenia kosztów pobytu tej pani. 

Nowocień Andrzej – Zastępca Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej, poinformował m. in. o kosztach pobytu w Domach Pomocy Społecznej.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poinformował jakie roczne koszty 

w tym zakresie ponosi Gmina. Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działanie Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Kożuchowie /numer druku 

LXII/7/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.8. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, zapytała na czym polega różnica 

procedowanych uchwał. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że skargę złożyło dwóch 

różnych członków rodziny spokrewnionych ze starszą panią oraz dotyczy dwóch różnych decyzji 

dotyczących odpłatności za pobyt w Domu Kombatanta w Zielonej Górze. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej zaproponował, aby Pani Anna Kozłowska – 

Kierownik OPS w Kożuchowie wyjaśniła wszelkie wątpliwości.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uchwały były 

omawiane podczas wcześniejszego posiedzenia komisji. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej oznajmiła, że obie uchwały są 

bardzo podobne i w woli wyjaśnienia chciała znać różnicę.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Kożuchowie /numer 

druku LXII/8/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 4.9. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt zmieniającej uchwały w sprawie 

powołania komisji doraźnej ds. nazewnictwa ulic, placów i skwerów na terenie Gminy 

Kożuchów /numer druku LXII/9/23/. 

Brzezińska Barbara – Przewodnicząca Komisji doraźnej ds. nazewnictwa ulic, placów 

i skwerów, odniosła się do słów Burmistrza Kożuchowa tłumacząc, że członkowie komisji mieli 

odmienne zdania w sprawie propozycji nadania nazwy ulicy i to potwierdziło się na kolejnych 

posiedzeniach. Następnie podkreśliła, że na obu posiedzeniach nie był obecny jeden członek 

komisji, dlatego powstała patowa sytuacja i nie można było podjąć jednoznacznej decyzji. 

Stwierdziła również, że dodawanie kolejnych członków komisji nic nie wniesie. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej oznajmił, że nie zgadza się ze zdaniem radnej 

Barbary Brzezińskiej. Następnie oznajmił, że podczas jednej z komisji było obecne kworum, 

jednak Przewodnicząca Komisji przedłużała rozpoczęcie komisji, aby mógł dotrzeć kolejny 

członek, w tym przypadku czwarty członek komisji.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. Następnie odczytał 

projekt zmieniającej uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej ds. nazewnictwa ulic, 

placów i skwerów na terenie Gminy Kożuchów /numer druku LXII/9/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów /za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu - 2/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o zwołanie w trybie pilnym 

posiedzenia Komisji ds. nazewnictwa ulic, placów i skwerów na terenie Gminy. Następnie 

ogłosił przerwę w obradach. Po zakończeniu przerwy wznowił obrady. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

następujące projekty uchwał w sprawach: 

- do pkt 4.10. projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Gminy Kożuchów 

/numer druku LXII/10/23/. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad większością głosów /za – 12, przeciw - 

0, wstrzymało się od głosu – 1/. 

- do pkt 4.11. projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Gminy Kożuchów 

/numer druku LXII/11/23/. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad większością głosów /za – 10, przeciw - 

1, wstrzymało się od głosu – 2/. 
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Do pkt. 4.10. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

ulicy na terenie Gminy Kożuchów /numer druku LXII/10/23/. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

Brzezińska Barbara – Przewodnicząca Komisji doraźnej ds. nazewnictwa ulic, placów 

i skwerów oznajmiła, że konsultowała się z mieszkańcami z okolicy Kolonii Górskiej w sprawie 

propozycji nadania nazwy ulicy i zdaniem radnej zasadne byłoby przedłużenie nazwy 

wnioskowanej ulicy na Kolonię Górską. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że w niektórych rejonach miasta jest 

galimatias i problem z kolejnym numerowaniem ulic, dlatego powinno uporządkować się 

sytuację, jaka istnieje m. in. na ulicy Kolonii Górskiej. Dodał również, że obecnie przy 

proponowanej nazwie ulicy znajduje się jeden budynek mieszkalny i właściciele tego domu 

wyrazili wolę nazwania tej ulicy – ul. Basenową.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że rozmawiał 

z wnioskodawczynią, która z proponowanych wcześniej nazw tj. Basenowa, Podgórna oraz 

Kolonia Górska zaaprobowała tę pierwszą, jako najbardziej adekwatną, funkcjonującą 

nieformalnie w przestrzeni publicznej. 

Kucharska Teresa – sołtys Sołectwa Podbrzezie Dolne, wyraziła niezadowolenie 

z proponowanej  nazwy ulicy - Basenowa. Zdaniem sołtysa pojawi się problem z dotarciem do 

następnych domów, do których prowadzi droga przy wnioskowanej nazwie ulicy, a które 

znajdują się na ulicy Kolonia Górska. Zwróciła również uwagę, że zamieszczona przy 

krzyżówce tablica informacyjna z numerami domów Kolonii Górskiej będzie wprowadzała 

w błąd innych. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że aby uniknąć bałaganu proponuję się 

nadanie nowej nazwy ulicy. 

Kardynał Henryk – radny Rady Miejskiej oznajmił, że proponowana nazwa ulicy jest dla 

osobnej drogi, która nie będzie ingerować w istniejącą już ulicę Kolonię Górską. Dodał, że 

tablicę informacyjną można zamontować w innym miejscu.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej oznajmił, że nie zgadza się z propozycją 

nadania nazwy Kolonia Górska.  

Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej stwierdził, że istnieje widoczny problem z nadawaniem 

nazw ulic na Podbrzeziach, ponieważ są bardzo rozciągnięte. Następnie zauważył, że Kolonia 

Górska została znacznie rozbudowana w różnych kierunkach i dlatego powstał problem. Dodał, 

że jeżeli kolejne ulice będą nadawane nazwą Kolonia Górska, wówczas wszystko rozciągnie się 

jeszcze bardziej.  
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Brzezińska Barbara – Przewodnicząca Komisji doraźnej ds. nazewnictwa ulic, placów 

i skwerów oznajmiła, że jeżeli pobliski teren będzie się dalej rozbudowywał, wówczas może 

nastąpić nadanie innych nowych nazw ulic. Dodała, że na tej ulicy (Basenowej) stoją dwa 

budynki, które mają adres Kolonia Górska, a kolejne budynki również mają ten adres. Następnie 

wyraziła niezadowolenie z proponowanej nazwy ulicy – Basenowa. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej stwierdził, że każdy ma prawo do wyrażenia 

swojego zdania i podania własnej propozycji nazwy ulicy. Dodał, że na posiedzeniu komisji ds. 

nazewnictwa ulic został tego prawa pozbawiony. Zwrócił również uwagę, że radna Barbara 

Brzezińska nie ma wpływu na pewne sprawy. Poprosił również o wskazanie na mapie, gdzie 

znajdują się te dwa budynki przy wnioskowanej ulicy, o których wspomniała radna, ponieważ 

według mapy są znacznie dalej. 

Kardynał Henryk – radny Rady Miejskiej, również poprosił o wskazanie tych dwóch 

budynków, rzekomo położonych przy ulicy Basenowej.  

Brzezińska Barbara – Przewodnicząca Komisji doraźnej ds. nazewnictwa ulic, placów 

i skwerów oznajmiła, że ze swojej strony kończy dyskusję w tej sprawie. 

Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej wyjaśnił, że służby ratunkowe posiadają GPS i trafiają 

bezpośrednio pod wskazany adres. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej zakończył dyskusję, następnie odczytał 

projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Gminy Kożuchów /numer druku 

LXII/10/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów /za – 10, przeciw – 1, wstrzymało się od 

głosu - 2/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.11. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej zapytał, czy jest sens nadawania nazwy ulicy we 

wskazanym miejscu, ponieważ obecnie droga ta jest nieprzejezdna. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął dyskusję. Następnie odczytał 

projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Gminy Kożuchów /numer druku 

LXII/11/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów /za – 10, przeciw – 2, wstrzymało się od 

głosu - 1/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

/Protokół imiennego głosowania w załączeniu./ 
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Do pkt. 5.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Perdian 

Halina – radna Rady Miejskiej, Sytniewski Maciej – mieszkaniec Gminy, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Kardynał Henryk – radny Rady Miejskiej, Pazdyka Krzysztof – radny 

Rady Miejskiej, mieszkaniec Radwanowa, Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej. 

Podczas dyskusji Przewodniczący Rady poinformował o grudniowych terminach 

posiedzeń rady, przypomniał o terminie publicznej dyskusji z mieszkańcami miejscowości 

Radwanów w sprawie przyjętych rozwiązań w projekcie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego tereny w obrębie Radwanów, podziękowano za wykonanie 

oświetlenia przy ulicy Hożej w Kożuchowie, poruszono temat strefy płatnego parkowania 

w centrum miasta. W dalszej części dyskusji Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił na jakiej podstawie 

zostały wyliczone koszty powstania i utrzymania tej strefy, poinformowano o miejscach 

parkingowych zwolnionych z opłaty za parkowanie, zapytano o zakres pracy kontrolera strefy 

płatnego parkowania oraz o zwiększenie zakresu obowiązków strażników straży miejskiej.  

Następnie podjęto temat dotyczący miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego tereny w obrębie Radwanów, wyrażono obawy z możliwego nadmiernego hałasu 

pochodzącego z przyszłościowej strzelnicy w Radwanowie oraz niebezpiecznego odcinka drogi 

w kierunku tej strzelnicy, ponieważ jest to droga prowadząca na plac zabaw oraz boisko, 

wyrażono wątpliwości dot. zmiany istniejącego od 2020 r. planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego tereny w obrębie Radwanów, który zdaniem mieszkańca był 

dobry. Burmistrz wyjaśnił, że obecnie przygotowywany projekt zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego tereny w obrębie Radwanów, dotyczy przede wszystkim 

powstania wałów i powiększenia zbiornika wodnego oraz m. in. budowy stanowiska 

strzeleckiego do rzutków, które może budzić wątpliwości dot. hałasu. Następnie mieszkaniec 

Radwanowa stwierdził, że w gestii Gminy jest wybudowanie strzelnicy krytej do broni 

pneumatycznej i laserowej i nie rozumie potrzeby wybudowania wałów oraz powiększenia 

zbiornika wodnego. Dodał, że plan z 2020 r. dotyczył tylko i wyłącznie budowy krytej 

strzelnicy. Burmistrz wyjaśnił, że to wnioskodawca złożył pismo w sprawie zmiany istniejącego 

już planu, a Gmina kontynuuje dalszą procedurę w tej sprawie. Następnie Burmistrz Kożuchowa 

wyjaśnił, jak będzie wyglądała kryta strzelnica. Radna Barbara Brzezińska zasugerowała, że 

istnieje potrzeba wypracowania wspólnego kompromisu, który byłby do przyjęcia przez obie 

strony. Na zakończenie dyskusji mieszkaniec Kożuchowa zauważył, że sporządzenie ekspertyzy, 
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w tym przypadku dotyczącej nadmiernego hałasu bywa nieobiektywne, dlatego powinna być ona 

sporządzona przez niezależną firmę, która obiektywnie przedstawi zebrany materiał.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

 

Do pkt. 6. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na podstawie § 32 ust. 3 

Statutu Gminy Kożuchów, w związku z brakiem wniesienia poprawek i uzupełnień do protokołu 

nr LXI/23 z dnia 26 października 2023 r. z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie, uważa się go za 

przyjęty.  

Do pkt. 7. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady dziękując wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 13:45. 

 

 

           Protokołowała                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

   /-/ Magdalena Raszewska             /-/ Ireneusz Drzewiecki 

 

 

 

Podjęte uchwały: 

- LXII/468/23 – w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2023 rok. 

- LXII/469/23 – zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2023-2040. 

- LXII/470/23 – w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze. 

- LXII/471/23 – w sprawie Programu współpracy w 2024 r. Gminy Kożuchów z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami. 

- LXII/472/23 – w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowych dla 

podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Kożuchów. 

- LXII/473/23 – w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych dla gminy Kożuchów na lata 2023-2025. 

- LXII/474/23 – w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kożuchowie. 
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- LXII/475/23 – w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kożuchowie. 

- LXII/476/23 – zmieniająca uchwałę w sprawie powołania komisji doraźnej ds. nazewnictwa 

ulic, placów i skwerów na terenie Gminy Kożuchów. 

- LXII/477/23 – w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Gminy Kożuchów. 

- LXII/478/23 – w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Gminy Kożuchów. 

 

 


